   	Protokoll fört vid Norderö Byaförenings styrelsemöte 12 juni 2019  
 	 	På Ångbåtsbryggan 
Närvarande: Anna Frisk, Erik Milton, Lars-Erik Nilsson, Olle Axne, 
Elisabeth Larsson, Max Larsson, Jerker Bylander, Gunnar Norelius, 
Märta Norelius 
§ 1 Mötets öppnande 
Anna Frisk öppnade mötet 
 
§2 Val av mötessekreterare och justerare 
 Märta Norelius utsågs till mötessekreterare 
Anna Frisk utsågs att justera dagens protokoll 
 
§3 Fastställande av dagordning 
Förslag till dagordning fastställdes 
 
§4 Föregående protokoll 
Föregående protokoll gicks igenom och lades till handlingarna Noterades att: 
- Välkomstkorg delats ut av Elisabeth och Max till nyinflyttade Johanna, Mats och Matteus i Ålsta 
 
§ 5 Ekonomin 
Erik rapporterade att han bokfört allt till och med maj och att bank och kassor stämmer. 
Vi ligger f.n. 17 000:- minus vilket beror på att alla kostnader inte ännu är periodiserade. 
Noterades att: 
· Valborg gav en inkomst på ca 2 700:- 
· Loppis gav en inkomst på ca 4 500:- - 	Nationaldagen gav en inkomst på ca 1 200:- 
· Vi har fått 5 000:- i bidrag från kommunen för drift och underhåll av samlingslokal, Midgården. Beloppet var felaktigt och vi kommer att få ytterligare 12 532:- 
· Vi har fått återbetalning från skatteverket 
· Vi har ytterligare inkomster från höstens jakt att räkna med. Gunnar kollar upp sin del och Erik fakturerar Ö-barna. 
 
Erik gör en halvårsrapport med periodiseringar till nästa möte. 
 
Erik har gjort en kalkyl för solcellerna som gicks igenom och diskuterades. Vi har fått ett anbud av Nordins El på installationen. 
 
Styrelsen beslutade enhälligt att: 
Genomföra installationen av solcellerna samt att uppdra till Nordins el att genomföra installationen. Styrelsen gav Max Larsson i uppdrag att kontakta Nordins El för uppdragsbekräftelse, betalningsplan och slutdatum 
 
 
Styrelsen beslutade enhälligt att: 
Uppta nytt lån i Swedbank på 150 000 kronor och för det nya lånet som säkerhet pantförskriva pantbrev om 300 000 kronor i föreningens fastighet Lunderänget 1:4 i Östersunds kommun. Styrelsen bemyndigar Erik Milton att för föreningens räkning underteckna låne- och säkerhetshandlingar för lånet om 150 000 kronor samt utkvittera lånebeloppet. 
 
§ 7 ”Att göra”-listan 
Att göralistan gicks igenom och reviderades. Bla: 
· Beslut taget angående solpaneler 
· Nyttjande av lokalerna: Nationaldagen på Hembygdsgården besöktes av 54 personer varav 15 barn och Loppis på Midgården av 100 personer varav 20 barn. 
· Altan Midgården. Anna kollar med Tompa och Birgir om de har möjlighet att ta på sig att göra nytt räcke till altanen. 
· Mc-fika 21/8. Märta beställer 25 påsar tunnbröd av Anita. 
· Diskbänk mm Midgården. Ö-barna är öppet v 32. Olle underrättar personalen vilken dag jobbet ska göras så de kan ordna med mat på annat sätt. Ev. torsdag v 32. 
· Motorvärmaruttag Ö-barna. Vårt bud till Ö-barna är att de betalar 50:-/uttag året runt. Detta läggs på hyran. 
· -Ö-barna dagen var välbesökt. Elisabeth delade ut broschyrer och flera var intresserade av att flytta hit. Punkten stryks från listan. 
· Återstående renovering av bryggan görs torsdag 20/6 kl. 18.30. 
· Elkostnader. Föreslogs att Erik öppnar ett nytt konto för föreningen. Kontonumret kan då lämnas ut till dem som vill göra stående överföringar till föreningen. Föreslogs också att göra ett utskick om möjligheten att bli stödjande medlem. Tas upp vid nästa möte. 
· Erik har gjort de adressändringar som behövs 
· Rundvandring runt ön skjuts till slutet av augusti – början av september. Efter vandringen gör vi en grillafton. 
· -Höstens jakt diskuterades. Förs till ”Att göra” listan och tas upp på nästa möte 
 
§ 8 Övriga frågor 
Anna Frisk föreslog att vi ska göra en översyn av alla våra fastigheter för att fastställa renoveringsbehov, prioritering och göra en långsiktig underhållsplan för varje fastighet. 
Styrelsen beslutade att: 
Genomföra förslaget med början vid nästa möte 
 
§ 9 Nästa möte 
Nästa möte blir tisdag 6 augusti OBS! På Ö-barna! 
 
§ 10 Mötets avslutande 
Anna Frisk avslutade mötet, vi önskade varandra trevlig sommar och vi tackade Lars-Erik för underbart god smörgåstårta! 
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